
Protokół Nr XLIV/10 
z XLIV Sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego 

odbytej w dniu 9 lipca 2010 roku 
w Starostwie Powiatowym w Krośnie, ul. Bieszczadzka 1 

rozpoczętej o godz. 10.00 a zakończonej o 13.10. 

Sesję otworzył i obrady prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego 

Kazimierz Krężałek. 
Sesję protokołowała Sylwia Gardziel. 
W obradach udział wzięło 21 Radnych wg załączonej listy obecności. 

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1. Jan Juszczak - Starosta Krośnieński. 
2. Andrzej Guzik - Wicestarosta Krośnieński. 
3. Jan Pelczar - Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu. 
4. Zdzisława Żywiec- Sekretarz Powiatu. 
5. Krystyna Kasza - Skarbnik Powiatu. 
6. Jarosław Torba - Naczelnik Wydziału Działań Społecznych i Środowiskowych oraz Płatności 

Obszarowych Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa - Biuro w Krośnie. 
7. Ewa Szybieniecka - Z - ca Dyrektora Państwowej Stacji Sanitarno - Epidemiologicznej 

w Krośnie. 
8. Andrzej Chrzanowski - Powiatowy Lekarz Weterynarii. 
9. Naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego w Krośnie. 
10. Media. 

Przewodniczący Rady Powiatu powitał zaproszonych gości, Radnych, a następnie na podstawie 
listy obecności - /zał. Nr 11 - stwierdził prawomocność obrad. 

Następnie zapytał o uwagi do protokołu z XLIII Sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego. 

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli protokół jednomyślnie. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił porządek sesji oraz poprosił Radnych o wniesienie 
ewentualnych uwag do porządku obrad. 

Porządek obrad został przyjęty jednomyślnie. 

W punkcie 5 porządku obrad - informację nt. rolnictwa w powiecie krośnieńskim przedstawił 
Pan Jarosław Torba - Naczelnik Wydziału Działań Społecznych i Środowiskowych oraz Płatności 
Obszarowych Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Krośnie. 

Poinformował, iż z dniem 30 czerwca 2010 roku zakończyły się wypłaty płatności z roku 
poprzedniego - ogółem na kwotę 24 mln 406 tys. zł. 
Główne zadnia prowadzone przez Biuro Powiatowe Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 
Rolnictwa to przede wszystkim zadania z zakresu płatności obszarowych i płatności ONW. 
Następnie poinformował, iż: 

- z tytułu płatności obszarowych wypłacono kwotę ok. 17 mln zł, 
- z tytułu płatności ONW ok. 12 mln zł. 
- z tytułu programów rolno - środowiskowych wypłacono - 1 mln 841 tys. 841 zł, 
- z tytułu zalesiania gruntów rolnych - wnioski kontynuacyjne na kwotę - 73 tys. zł, 
- z tytułu rent strukturalnych - w 2009 roku nie przeprowadzono nowego naboru. 
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W 2009 roku z tytułu płatności bezpośrednich zostało złożonych ok. 6 tys. wniosków. Nadmienił, iż 
co roku obserwuje się spadek składach wniosków w tym zakresie. 
Dodał, iż do Biura Powiatowego ARiMR zgłoszono kilka przypadków padłej zwierzyny, 
w związku z podtopieniami, które miały miejsc w ostatnim okresie. Poinformował również, iż 
w ciągu 1 O dni istnieje możliwość zgłoszenia takich zdarzeń. 
Jeśli chodzi o stawki płatności bezpośrednich to podstawowe w 2009 roku wynosiły - 506 zł, 

natomiast w 2008 roku- 339 zł. 

Pan Józef Turek zapytał: 
- o bardzo krótki termin składania wniosków dot. tworzenia i rozwoju mikroprzedsiębiorstw, 
- nawiązał do spadku liczby składanych wniosków oraz zapytał ile wniosków zostało złożonych po 

raz pierwszy, 
- nawiązał do braku zainteresowania kwestią zalesienia. 

Pan Jarosław Torba poinformował, iż taki termin składania wspomnianych wniosków został 

ustalony odgórnie. W kwestii zbyt małej ilości składach wniosków dodał, iż główną przyczyna 
zaistniałego stanu prawdopodobnie jest małoopłacalna obecnie produkcja rolna. 
Natomiast co do kwestii zw. z zalesianiem, w Powiatowym Biurze ARiMR zostało złożonych 
ogółem 30 wniosków. W okresie od 30 czerwca do 31 sierpnia 2009 roku złożony został tylko 
jeden wniosek w tym zakresie. 

Przewodniczący Rady Powiatu podjął temat odłogów w poszczególnych gminach oraz stwierdził, 
iż jedna z sesji Rady Powiatu w całości powinna zostać poświęcona rolnictwu. 

Naczelnik na zakończenie wspomniał także o kontroli losowo przeprowadzanej wśród rolników tj. 
kontroli powierzchniowej oraz kontroli wymogów wg zasady wzajemnej zgodności. 

Realizując punkt 6 porządku obrad - informacja nt. stanu bezpieczeństwa sanitarno -
weterynaryjnego w powiecie krośnieńskim. 

Informację nt. stanu bezpieczeństwa sanitarnego w powiecie krośnieńskim przedstawiła Pani Ewa 
Szybieniecka. 
Poinformował, iż PSSE w Krośnie realizuje zadania z zakresu zdrowia publicznego, 
w szczególności poprzez sprawowanie nadzoru nad warunkami: 
1. Higieny środowiska, 

2. Higieny pracy w zakładach pracy, 

3. Higieny procesów nauczania i wychowania, 
4. Higieny wypoczynku i rekreacji, 

5. Zdrowotnymi żywności i żywienia, 

6. Higieniczno-sanitarnymi, jakie powinien spełniać personel medyczny, sprzęt oraz pomieszczenia, 
w których są udzielane świadczenia zdrowotne. 

Wszystkie działania prowadzone są w celu ochrony zdrowia ludzkiego przed niekorzystnym 
wpływem szkodliwości i uciążliwości środowiskowych, zapobiegania powstawaniu chorób, w tym 
chorób zakaźnych i zawodowych. Wykonywanie wyżej wymienionych zadań polega na 
sprawowaniu zapobiegawczego i bieżącego nadzoru sanitarnego oraz prowadzeniu działalności 
zapobiegawczej i przeciwepidemiologicznej w zakresie chorób zakaźnych i innych chorób 
powodowanych warunkami środowiska, a także na prowadzeniu działalności oświatowo
zdrowotnej. 
Następnie poinformowała, iż sytuacja dot. stanu sanitarnego w powiecie krośnieńskim jest dość 
stabilna. Jeśli chodzi o takie choroby jak krztusiec, błonnica czy tężec - nie zanotowano 
przypadków zachorowań, natomiast odnotowano choroby wieku dziecięcego tj. różyczka, ospa, 

2 



jak również 26 przypadków zachorowań na świńską grypę na terenie powiatu krośnieńskiego oraz 
2 tys. 200 zachorowań na grypę sezonową. W 201 O roku odnotowano dwa przypadki salmonelli. 
W 2009 roku zanotowano 3 ogniska zatruć pokarmowych - wirusowych. 
Podjęła także temat szczepień ochronnych wśród dzieci i młodzieży oraz dodała, iż stan 
uodpornienia wynosi 97 %. 
Omówiła także temat wydawanych przez inspekcje sanitarne środków dezynfekujących. 
Nadmieniła, iż badania wody pitnej przeprowadzane są wszędzie tam gdzie studnia jest jedynym 
źródłem wody oraz, że wodociąg „Korczyna 2" jest warunkowo dopuszczony do użytku. 
Wspomniała także, iż stan sanitarny szkół znacznie się poprawił. Wymienione zostały 

w niektórych szkołach okna, wyremontowane zostały sale gimnastyczne, jak również wymienione 
zostały instalacje centralnego ogrzewania. 
Wspomniała również o dobrej współpracy ze Starostwem Powiatowym w Krośnie, z Wójtami 
i Burmistrzami z terenu powiatu krośnieńskiego. 

Pan Jan Białas stwierdził, iż wodociąg „Korczyna 2" dopuszczony jest warunkowo do użytku do 
20 września 2010 roku. Następnie zapytał czy istnieje możliwość przedłużenia tego stanu na 
kolejne lata. 

Pani Ewa Szybieniecka poinformowała, iż w tej sprawie została wydana dopiero pierwsza decyzja, 
istnieje możliwość wydania kolejnej. 

W dalszej części głos zabrał Pan Andrzej Chrzanowski - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Krośnie 
przedstawiając informację nt. stanu bezpieczeństwa weterynaryjnego w powiecie krośnieńskim. 

Poinformował, iż Inspekcja Weterynaryjna realizuje zadania z zakresu ochrony zdrowia zwierząt 
oraz bezpieczeństwa produktów pochodzenia zwierzęcego w celu zapewnienia ochrony zdrowia 
publicznego. 
Wykonuje ona swoje zadania w szczególności przez: 
1) zwalczanie chorób zakaźnych zwierząt, w tym chorób odzwierzęcych; (w 2009 roku 

wykonano m.in. badania w zakresie gruźlicy bydła, białaczki, pryszczycy, choroby 
pęcherzykowej itp., stwierdzono jeden przypadek brucelozy u bydła, wystąpił także 

przypadek zgnilca amerykańskiego u pszczół. W 201 O roku odnotowano zachorowania na 
„grypę kozią''), 

2) badania kontrolne zakażeń zwierząt; 
3) monitorowanie chorób odzwierzęcych i odzwierzęcych czynników chorobotwórczych oraz 

związanej z nimi odporności na środki przeciwdrobnoustrojowe u zwierząt, w produktach 
pochodzenia zwierzęcego i środkach żywienia zwierząt; 

4) badanie zwierząt rzeźnych oraz produktów pochodzenia zwierzęcego; 
5) przeprowadzanie: 

a) weterynaryjnej kontroli granicznej, 
b) kontroli weterynaryjnej w handlu i wywozie zwierząt oraz produktów w rozumieniu 

przepisów o kontroli weterynaryjnej w handlu, 
c) kontroli na miejscu w zakresie przestrzegania wymogów zasady wzajemnej zgodności, 

modulacji oraz zintegrowanego systemu administracji, 
6) sprawowanie nadzoru nad: 

a) bezpieczeństwem produktów pochodzenia zwierzęcego, w tym nad wymaganiami 
weterynaryjnymi przy ich produkcji, wprowadzaniu na rynek oraz sprzedaży 
bezpośredniej, 

b) wprowadzaniem na rynek zwierząt i ubocznych produktów pochodzenia zwierzęcego, 
c) wytwarzaniem, obrotem i stosowaniem pasz, dodatków stosowanych w żywieniu zwierząt, 

organizmów genetycznie zmodyfikowanych przeznaczonych do użytku paszowego i pasz 
genetycznie zmodyfikowanych oraz nad transgranicznym przemieszczaniem organizmów 
genetycznie zmodyfikowanych przeznaczonych do użytku paszowego, 
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d) zdrowiem zwierząt przeznaczonych do rozrodu oraz jakością zdrowotną materiału 

biologicznego i jaj wylęgowych drobiu, 
e) obrotem i ilością stosowanych produktów leczniczych weterynaryjnych, 
f) wytwarzaniem i stosowaniem pasz leczniczych, 
g) przestrzeganiem przepisów o ochronie zwierząt, 
h) przestrzeganiem zasad identyfikacji i rejestracji zwierząt oraz przemieszczaniem zwierząt, 
i) przestrzeganiem wymagań weterynaryjnych w gospodarstwach utrzymujących zwierzęta 

gospodarskie, 
j) utrzymywaniem, hodowlą, prowadzeniem ewidencji zwierząt doświadczalnych 

w jednostkach doświadczalnych, hodowlanych i u dostawców; 
7) monitorowanie substancji niedozwolonych, pozostałości chemicznych, 

biologicznych, produktów leczniczych i skażeń promieniotwórczych u zwierząt, w ich 
wydzielinach i wydalinach, w tkankach lub narządach zwierząt, w produktach pochodzenia 
zwierzęcego, w wodzie przeznaczonej do pojenia zwierząt oraz paszach; 

8) prowadzenie wymiany informacji w ramach systemów wymiany informacji, o których mowa 
w przepisach Unii Europejskiej; 

9) przyjmowanie informacji o niebezpiecznych produktach żywnościowych. 

Pan Andrzej Chrzanowski poinformował również, iż ponad 3600 podmiotów zostało 

zarejestrowanych, jako prowadzące działalność gospodarcza. 
Wspomniał również o badaniach ubojowych oraz dodał, iż każdy z Powiatów powinien posiadać 
swoje laboratorium. 
Jeśli chodzi o program wzajemnej zgodności, jest on realizowany w 3 - eh etapach. 
Nadmienił, iż jednym z obowiązków rolników jest czuwanie nad zdrowiem publicznym zwierząt. 
Podjął także temat braku ubojni zwierząt na terenie powiatu. 
Zwrócił także uwagę, iż inspekcja weterynaryjna nie udziela pomocy medycznej, gdyż jest to 
jednostka administracyjna. 

Następnie Pan Jan Białas zapytał: 
- o miejsce wystąpienia zgnilca amerykańskiego, 
- w jakim gatunku wystąpiła „kozia grypa", 
- o likwidowane targowisko w okolicach lotniska w Krośnie. 

Pan Andrzej Chrzanowski poinformował, iż zgnilec amerykański wystąpił w Gminie Iwonicz -

Zdrój, natomiast jeśli chodzi o kozią grypę, to występuje ona na terenie Holandii i dot. głównie 

owiec i kóz, zwierząt mięsożernych i gryzoni. Odnosząc się do kwestii targowiska, stwierdził, że 

nigdy ono nie istniało. 

Przewodniczący Rady Powiatu o godzinie 11.25 ogłosił przerwę. 
Obrady zostały wznowione o godzinie 11.40. 

W kolejnym punkcie 7 porządku obrad - informację z działalności Zarządu oraz realizacji uchwał 
Rady powiatu i uchwał Zarządu Powiatu-przedstawił Starosta /zał. Nr 2/. 

Przystępując do realizacji punktu 8 porządku obrad - interpelacje i zapytania - głos zabrał 

Przewodniczący Rady Powiatu nawiązując do realizowanego zadania w Gminie Chorkówka dot. 
przebudowy drogi powiatowej Krosno - Kobylany - Toki oraz podjął temat wymiarów 
przebudowywanej drogi, mostków, poboczy i zjazdów z drogi na terenie powiatu krośnieńskiego 
i powiatu jasielskiego i różnic między nimi. 

Pan Adolf Kasprzyk podjął temat: 
- dostarczenia klińca na odcinku drogi Krosno - Czarnorzeki- Wola Jasienicka, 
- remontu drogi w kierunku Podzamcza, 
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- remontów cząstkowych oraz zwrócił się z prośbą o zlikwidowanie 2 - eh przełomów w ciągu 
drogi Nr 9. 

Następnie Pan Jan Białas podjął również temat niedrożnego przepustu na terenie miejscowości 
Odrzykoń. 

Punkt 9 porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie odstąpienia od porozumienia o współpracy 
w zakresie przygotowania i realizacji projektu „Podkarpacki System e-Administracji Publicznej" 
„PSeAP" - projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Powiatu. 

Poinformowała, iż PSeAP z założenia to strategiczny dla rozwoju regionu innowacyjny projekt 
samorządów gmin i powiatów województwa podkarpackiego. 30 stycznia 2008 r. Rada Powiatu 
Krośnieńskiego wyraziła zgodę na przystąpienia do projektu. Wstępne założenia projektowe 
zakładał możliwość pozyskania znacznych środków na informatyzację Urzędu /zakup sprzętu 
inform., modernizacja sieci informatycz.). 

W związku z tym, iż Powiat realizował już projekt pod nazwą: Budowa szerokopasmowej 
regionalnej sieci internetowej w Krośnie i powiecie krośnieńskim możliwości pozyskania środków 
na w.w. cele znacznie się ograniczyły praktycznie do zakupu jednego infomatu. Reasumując 
powyższe odstąpienie od projektu jest w pełni uzasadnione. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XLIV/312/10 w sprawie odstąpienia 
od porozumienia o współpracy w zakresie przygotowania i realizacji projektu „Podkarpacki 
System e-Administracji Publicznej" „PSeAP" /zał. Nr 3/. 

Przystępując do realizacji punktu 9 b) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie powierzenia 
Gminie Korczyna prowadzenia zadań publicznych należących do Powiatu Krośnieńskiego - projekt 
uchwały przedstawił Starosta. 
Poinformował, że Rada Gminy Korczyna podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia do prowadzenia 
zadań dot. wykonania remontu nawierzchni drogi powiatowej Nr 1927 R /330mb/ oraz wykonanie 
remontu nawierzchni drogi powiatowej Nr 2027 R /380 mb/, udział finansowy Powiatu w tym 
przedsięwzięciu to kwota 2000 zł , a szczegółowe warunki realizacji tych zadań określone zostaną 
porozumieniem zawartym przez Zarząd Powiatu z gminą Korczyna ., 

Wiceprzewodniczący Komisji Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XLIV/313/10 w sprawie powierzenia 
Gminie Korczyna prowadzenia zadań publicznych należących do Powiatu Krośnieńskiego 
/zał. Nr 4/. 

W kolejnym 9 c) punkcie porządku obrad- podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem 
uchwały budżetowej Powiatu Krośnieńskiego - projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu. 
Poinformowała, że przedmiotowy projekt wynika z konieczności dostosowania trybu prac nad 
projektem uchwały budżetowej do wymogów określonych w obowiązującej od 1 stycznia ustawy 
o finansach publicznych. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XLIV /314/1 O w sprawie trybu prac nad 
projektem uchwały Budżetowej Powiatu Krośnieńskiego /zał. Nr 5/. 

W punkcie 9 d) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 
201 O rok - projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu. 
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Skarbnik poinformowała, iż zmniejszeniu i zwiększeniu ulegają dochody o kwotę 2.380.624 zł, 

w związku z dostosowaniem klasyfikacji budżetowej. 
Zwiększono dochody o kwotę 34.500 zł z tytułu zwiększenia środków z rezerwy oświatowej 

subwencji ogólnej. Środki te przeznaczono z na zwiększenie wydatków w dziale 801 rozdział 
81020 dla LO w Jedliczu na remont dachu oraz pomieszczeń szkolnych. 
W planie wydatków przeniesiono zadania; zabezpieczenie i stabilizacja osuwiska Kobyle - Łęki 

Strzyżowskie - Bratkówka w m. Wojkówka z rozdz. 60014 - drogi publiczne powiatowe do rozdz. 
60078 - usuwanie skutków klęsk żywiołowych i jednocześnie zmniejszono wydatki na to zadanie 
o 192.721 zł. Wartość zadania po przetargu wynosi 950.000 zł. W związku z rozstrzygnięciem 
przetargu zmniejszono wydatki na zadanie dot. remontu drogi Korczyna - Kombornia - Jabłonica 

Polska o kwotę 55.000 zł. Wartość zadania po przetargu wynosi 407.348 zł. Ogółem oszczędności 
po przetargach wynoszą - 24 7. 721 zł i przeznaczone zostają na zwiększenie wydatków w rozdziale 
60014 - drogi publiczne powiatowe o kwotę - 225. 721 zł celem zabezpieczenia środków własnych 
na usuwania skutków powodzi. 
Zwiększone zostały wydatki na dotacje dla Gminy Korczyna w związku z przejęcie do realizacji 
zadań związanych z bieżącymi remontami dróg Węglówka - Wysoka Strzyżowska i Wola 
Jasienicka - Budy Komborskie w m. Wola Komorska - zadania te zostały przekazane do realizacji 
Gminie przyjętą uchwałą Rady Powiatu oraz wydatki na opracowanie kart informacyjnych do 
decyzji środowiskowych w kwocie - 20.000 zł i na zadanie przebudowa dróg Szebnie - Tarnowiec -
Jedlicze - Potok oraz Jedlicze - Dobieszyn - Krosno i Chlebna-Kopytowa - Faliszówka. 
Zmniejszone zostały wydatki na dotacje dla Samorządu Województwa o kwotę 28.000 zł 

w związku z odstąpienie od realizacji projektu pn. Podkarpacki System e - Administracji Publicznej 
PSeAP". 

Przeniesiona kwotę 753 zł miedzy działami na zabezpieczenie wydatków związanych ze zwrotem 
nadpłaconych kwot przy wydawaniu karty pojazdu. 
Zaplanowano wydatki na wypłaty z tytułu poręczeń i gwarancji udzielonych przez jednostkę 
Starostwa powiatowego w kwocie 500.000 zł na poręczenie kredytu dla Caritas Archidiecezji 
Przemyskiej w związku z budowa Hospicjum Caritas w Krośnie. Caritas planuje zaciągnięcie 
kredyt w kwocie 1.000.000 zł i planuje spłacenie go w 2010 roku po otrzymaniu refundacji 
poniesionych wydatków w ramach programu RPO. Wniosek o poręczenie po 500.000 zł złożony 
został 15 i 16 czerwca 201 O roku również do Miasta Krosna. 
Zwiększony został deficyt Powiatu o kwotę 500.000 zł i po zmianach wynosi on 6.411.372 zł. 

Pokryty zostanie kredytami w kwocie 5 .911.3 72 zł i wolnymi środkami w kwocie 500.000 zł. 
W § 1 O uchwały budżetowej dotyczącym upoważnień dla Zarządu Powiatu dodaje się 

upoważnienie w brzmieniu : 
Upoważnia się zarząd powiatu do udzielenia poręczeń i gwarancji w roku budżetowym 2010 do 
łącznej kwoty 700.000 zł 
Ponadto do upoważnienia dotyczącego przeniesień w planie wydatków dodaje się wyraz między 
paragrafami i rozdziałami przez kierowników jednostek. 

Dalsze obrady poprowadził Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Pan Dariusz Sobieraj. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XLIV/315/10 w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na 2010 rok /zał. Nr 6/. 

Punkt 9 e) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku 
o wygaśnięcie trwałego zarządu na nieruchomości położonej w Barwinku - projekt uchwały 
przedstawił Starosta. 
Poinformował, iż powyższa uchwala wynika z konieczności uzyskania zgody Rady Powiatu na 
złożenie wniosku o wygaśnięcie trwałego zarządu PCPR w Krośnie na nieruchomości położonej 
w Barwinku. Wspomnianą nieruchomość pozyskano początkowo na utworzenie ośrodka 

6 



interwencji kryzysowej oraz mieszkań chronionych. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie 
w Krośnie w związku z dużymi kosztami zw. z utrzymaniem nieruchomości, koniecznością 
wykonania generalnego remontu, oraz brakiem odpowiednich środków finansowych na te cele 

w budżecie, chce w inny sposób zrealizować ustawowe zadania. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, leśnictwa, Geodezji i Gospodarki Wodnej przedstawił 

pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XLIV/316/10 w sprawie wyrażenia 
zgody na złożenie wniosku o wygaśnięcie trwałego zarządu na nieruchomości położonej 
w Barwinku /zał. Nr 7/. 

W następnym punkcie 9 f) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian 
statutu Samodzielnego Publicznego Pogotowia Ratunkowego w Krośnie - projekt uchwały 

przedstawił Wicestarosta. 

Przewodniczący Komisji Statutowej przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XLIV/317/10 w sprawie 
zatwierdzenia zmian statutu Samodzielnego Publicznego Pogotowia Ratunkowego w Krośnie 
/zał. Nr 8/. 

Przystępując do punktu 1 O porządku obrad - odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
W punkcie tym głos zabrał Starosta udzielając odpowiedzi na pytanie Przewodniczącego Rady 
Powiatu w kwestii dot. remontu drogi Krosno - Kobylany - Toki. Dodał, iż droga ta realizowana 
jest w ramach wspólnego projektu z powiatem jasielskim i bardejowskim oraz, że mimo tego, iż 
jest to jeden projekt nie ma wymogu, aby wszystkie elementy inwestycji zostały wykonane wg 
tego samego standardu. Wyjaśnił również, iż każdy z partnerów określił odrębnie parametry 
zadania. 

Następnie Pan Marek Pepera podjął temat prowadzonych remontów cząstkowych. Dodał, iż 

remonty nie zostały jeszcze zakończone w związku z niekorzystnymi warunkami 
atmosferycznymi. 

Pan Jan Białas zwrócił uwagę na niedrożny przepust przy Zamku Kamieniec. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu powitał przybyłych na sesję organizatorów XVI 
spotkania małżeństw, które organizowały wesela bezalkoholowe - „Wesele Wesel - 2010" 
w Miejscu Piastowym. 

Głos zabrał Pan Piotr Mazur, który przedstawił program spotkania „Wesele Wesel" w dniu 29 
lipca 2010 roku w Michalickim Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Miejscu Piastowym oraz 
zaproponował rozpoczęcie spotkania uroczystą sesją Rady Powiatu. 

W kolejnym 11 punkcie porządku obrad - wolne wnioski i zapytania. 
W punkcie tym głos zabrał Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego przedstawiając projekt 
stanowiska w sprawie poparcia Apelu Powiatu Dzierżoniowskiego w sprawie opodatkowania 
podatkiem V AT ze stawką O % wszystkich darowizn rzeczowych przekazanych przez 
przedsiębiorców, jako pomoc dla osób, które ucierpiały w wyniku powodzi w 2010 roku. 

Radni jednomyślnie przyjęli w/w stanowisko /zał. Nr 9/. 

W dalszej części Przewodniczący Rady Powiatu zapoznał Radnych ze skargą Pana Wiktora 

Gorczycy na działalność Starosty Krośnieńskiego, przekazaną pismem z dnia 27 maja 2010 roku 
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przez Ministerstwo Spraw Wewnętrznych i Administracji Departament Kontroli, Skarg i Wniosków 

/zał. Nr 10/. 

Radni jednomyślnie głosowali za przekazaniem w/w skargi do rozpatrzenia Komisji 

Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki Wodnej. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił pismo Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Rzeszowie z dnia 7 czerwca 201 O roku dot. odpisu postanowienia w sprawie 

skargi Pani Karoliny Szymańskiej /zał. Nr 11/ oraz Apel Powiatu Leżajskiego w sprawie 

zachowania terytorium Polski, jako kraju wolnego od organizmów genetycznie zmodyfikowanych 

(GMO) /zał. Nr 12/. 

Starosta zabierając głos zwrócił uwagę, iż Rada Powiatu Krośnieńskiego wyraziła swoje 

stanowisko w przedmiotowej sprawie podejmując uchwałę Nr XXXV /272/09 popierającą uchwałę 

Sejmiku Województwa Podkarpackiego w sprawie ogłoszenia Województwa Podkarpackiego 

strefą wolną od upraw organizmów roślinnych zmodyfikowanych genetycznie (GMO). 

W związku z tym, iż Rada Powiatu Krośnieńskiego popiera działania Powiatu Leżajskiego 

w przedmiotowej sprawie, Przewodniczący zasugerował udzieleniu pisemnej odpowiedzi. 

Następnie głos zabrał Radny Edward Bargiel dziękując za należyte wykonanie rowów 

w miejscowości Krościenko Wyżne. Podjął również temat otrzymanej promesy na remont drogi 

również w Krościenku Wyżnym na odcinku ul. Marynowska w kierunku Korczyny. 

Z kolei Starosta poinformował, iż prawdopodobnie na kolejnej sesji Rady Powiatu 

Krośnieńskiego będzie omawiana kwestia przejęcia akcji firmy PKS Krosno. Dodał, iż na obecną 

chwilę nie posiada jeszcze informacji w tym zakresie. Następnie podjął temat wystosowanego 

pisma do Ministerstwa Skarbu Państwa w tej sprawie. Poinformował, iż na pierwsze pismo 

w przedmiotowej sprawie, została udzielona negatywna odpowiedź, natomiast w drugim piśmie 

Powiat powołał się zasięg terytorialny działania spółki (ponad 90% na terenie powiatu 

krośnieńskiego). 

Starosta dodał także, iż Prezydent Miasta Krosna zwrócił się do Ministerstwa Skarbu Państwa 

z zapytaniem w sprawie możliwości przejęcia akcji firmy. 
Na zakończenie Starosta ponownie nawiązał do umiejscowienia siedziby PKS w Krośnie na terenie 

innej jednostki samorządu terytorialnego - co ma kluczowe znaczenie w w/w sprawie. 

Głos zabrał Pan Andrzej Szczurek Radny Powiatu Krośnieńskiego a zarazem pracownik Firmy PKS 

Krosno, który zasugerował wystąpienie z otwartym wnioskiem w przedmiotowej sprawie na 

kolejnej sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego. 

Starosta zwrócił uwagę, iż jeśli będzie decyzja Ministerstwa Skarbu Państwa w przedmiotowej 

sprawie, będzie to podstawą po podjęcia działań w tym kierunku. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego o godzinie 13.10 zamknął obrady XLIV 
Sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego. 
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